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De teleurgesteld vertrokken Erik Hoogenboom als deelnemer van ook de eerste 
bijeenkomst, had toen ook al aandacht gevraagd voor de veilige bereikbaarheid en had 
hier met instemming van de meerderheid  van de toen aanwezigen ook voorstellen 
gedaan. Dat er nu nog steeds geen aandacht is voor een veilige bereikbaarheid vindt  hij 
onacceptabel en strook niet met het Gemeente beleid “eerst bereikbaarheid regelen, voor 
dat er gebouwd kan worden” Blijkbaar geldt dit niet voor een veilige bereikbaarheid van de 
sport gaande Jeugd, SCHANDE. 
 
Het weglopen van de Gemeente voor goede veilige bereikbaarheid, is momenteel ook een 
“hot item” bij het voorzieningen gebied (rond het nwe Dorpshuis), ook hier was de 
Gemeente tijdig gewaarschuwd en voorzien van goede en betaalbare en inpasbare 
alternatieven, waar toen helaas niets mee is gedaan. 
 
Ik heb altijd geleerd van mijn fouten, 
 Louis van Gaal zegt altijd” Ben ik nu zo slim of zijn zij zo dom (eigenwijs)” oordeelt u zelf 
of dit hier ook van toepassing is. 
 
PS De plannen voor de inrichting zien er mooi uit, maar wat heb je aan iets als dit niet 
bereikbaar is ? 


